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„Egy hangszer voltam az Isten kezében, 
Ki játszott rajtam néhány dallamot, 
Ábrándjait a boldog szenvedésnek, 
Azután összetört és elhagyott.
Most az enyészet kezében vagyok. 
De fölöttem égnek a csillagok.” 
   (Juhász Gyula)

Gyászol a Szarvasi Kama-
razenekar és a város zenét 
kedvelő közönsége. Várat-
lanul itt hagyott bennünket 
Lauday Béla, Szarvas közis-
mert zenész egyénisége, a zene-
kar csellistája. 

A kiváló muzsikus, a maga sze-
rénységével, ugyanakkor rendkívü-
li zenei felkészültségével, muzika-
litásával évtizedeken át sok örömet, 
szépséget közvetített az Őt hall-
gatóknak. 

Nemcsak kitűnően művel-
te a zenét, de hallgatóként is 
rajongott a muzsikáért. Tud-
ta, hogy ezt a kincset – amit 
a zene élvezete jelent – má-
soknak is osztogatnia kell. Nagy 
odaadással, lelkesedéssel, önzetle-
nül szervezte a város hangversenyt 
látogató közönségét, mindig számít-
hattunk rá. 

Hiányozni fog a koncertpódiumon, 
a zenekar közösségének, és hiányozni fog mindannyiunknak, 
akik általa részesültünk szebbnél szebb zenei élményben. 

Elnémult egy hangszer, de a dallam a miénk maradt.
Adja meg az Isten, hogy az Örök Hazában is szője a vég-

telen melódiákat. 
Utolsó útjára 2009. október 2-án 11 órakor kísérjük az 

orosházi temetőben. 

A mozgáskorlátozottaknak is 
a korábbiaknál kevesebb állami 
támogatással, anyagi megvoná-
sokkal kell számolniuk a kiala-
kult gazdasági helyzet hatása-
ként. Ez a fogyatékkal élő em-
bereket tömörítő civil szerve-
zetek országos megbeszéléséről 
érkezett hír fogadta a Mozgás-
korlátozottak Szarvasi Egye-
sülete tagjait szeptember 24-
én, csütörtökön, a Fogyatékos 
Emberek Világnapja alkalmá-
ból rendezett összejövetelükön 
szeptember 24-én csütörtökön.

A szarvasi egyesület elnöke 
Gombárné Bata Mária ünnepi 
beszédében kiemelte, hogy cél-
juknak tekintik a mozgássérült 
emberek egyenlő esélyekhez 
juttatását. Bár Szarvason az 
utóbbi években sok olyan fej-
lesztés történt, ami a mozgásá-
ban korlátozott, vagy kerekesz-
székre szoruló emberek életét 
segíti, az egész ország tekinte-
tében még mindig sokan szen-
vednek kényszerű elszigetelt-
ségben. Számukra kért több fi -
gyelmet elsősorban a médiától, 
melynek feladata lenne, hogy 
bemutassa a mozgáskorlátozot-
tak életkörülményeit. 

A fogyatékkal élők és az 
egészségesek együtt több-
re lennének képesek, de ehhez 
előbb végleg fel kellene szá-
molni a még mindig létező elő-

ítéleteket és a fogyatékos em-
berek részéről is nyitásra lenne 
szükség. Gombárné végül egy 
kerekes székes ember szomorú 
történetét olvasta fel, mely rá-
világít arra, milyen nagy szük-
ség lenne az emberek egymás-
hoz való viszonyának megvál-
toztatására.

A mozgáskorlátozottak ün-
nepi közgyűlését Babák Mihály 
polgármester, országgyűlési 
képviselő és Földesi Zoltán or-
szággyűlési képviselő levélben 
üdvözölte, mivel a város képvi-
selő-testülete éppen a közgyű-
léssel egyidőben ülésezett. 

A résztvevőket üdvözlő egye-
sületi titkár Fejfi k Sándorné kö-
rükben üdvözölhette azonban a 
békésszentandrási egyesület 
képviselőjét, a szarvasi egyesü-
let korábbi vezetőjét dr. Lovász 
Györgyöt és Mihaleczné Ko-
vács Máriát aki egyfelől a Kö-
rös-szögi Kistérségi Többcélú 
Társulást, másfelől a kétnapos 
konferenciáját éppen befejező 
Civil Fórum Egyesületet képvi-
selte. Mint elmondta, szükség 
van a civil szervezetek meg-
erősödésére és ebben a szarvasi 
mozgáskorlátozottak egyesüle-
tének is szerepük van. 

A fi nom vacsora elfogyasztá-
sa előtt még kihirdették az im-
már hagyománnyá váló sport-
versenyek eredményeit.

Együtt többre lennénk 
képesek

Aratási hálaadás 
Bozsik gazdával

Október 4-én, vasárnap 10 órai kezdettel Aratási Hálaadó Ün-
nepet tartunk a Szarvas-Újtemplomi Evangélikus Gyülekezet-
ben. Egész nap vendégünk lesz Bozsik József, a Kossuth Rádió-
ból jól ismert „Bozsik gazda”.

A program:
Délelőtt 10 órakor: Ünnepi Hálaadó Isten-tisztelet az Újtemp-

lomban,                     
12 órakor: Ebéd (birkapörkölt),
14 órakor: Bozsik József előadása, majd fórum a Gyülekezeti 

teremben.
Délelőtt is elhangzik egy előadás Bozsik József részéről: Van-e 

okunk hálaadásra? címmel. (Az előadó öt éven keresztül dolgo-
zott a Budapesti Kertészeti Egyetem Genetikai Tanszékén és ta-
pasztalataira alapozva el fogja mondani a „darwinizmus” cáfola-
tát.) Délutáni előadásának címe: Gyümölcsfajták, szőlőfajták. A 
délutáni Fórum résztvevőivel riportokat fog készíteni a Kossuth 
rádióba.

Az Újtemplomi Evangélikus Gyülekezet Presbitériuma szere-
tettel hívja és várja a szarvasi, és Szarvas környéki kertbarátokat, 
gazdákat és minden érdeklődőt egész napos ünnepünkre. Akik 
az ingyenes ebéden is szeretnének részt venni, kérjük jelezzék az 
Újtemplomi Evangélikus Gazdasági Hivatal (20-824-6691), vagy 
Mótyan Tibor (20-449-0903) telefonszámán.

Deme Zoltán evangélikus lelkész 

Folytatjuk a rendteremtést
A csicskatartás ügyében 

tarottak sajtótájékoztatót szer-
dán Szarvason a Városházán, 
azok után, hogy a múlt héten 
országos televízióstársaságok 
vettek részt egy razzián, melyet 
különféle hivatalok regionális 
szervezetei kezdeményeztek.

A tájékoztatón Babák Mi-
hály polgármester részletek-
be menően ecsetelte a sokré-
tű problémát. Kifejtette, hogy 
városvezetőként, az állampol-
gári panaszok kivizsgálása és 
továbbítása az illetékesek felé 
kötelessége, s amint azt évek 
óta konstatálja, az adófi zető ál-
lampolgárokat nagymértékben 
irritálja egyesek adózatlan jö-
vedelemből, törvénytelen fog-
lalkoztatásból történő vagyon-
gyarapodása. Babák Mihály 
leszögezte, mindent megtettek 
és szután is megtesznek azért, 
hogy Szarvason ne legyenek 
elfolytott indulatok, s a mun-
kavégzést, munkáltatást min-
denki a hatályos törvényeknek 
megfelelően gyakorolja. Ehhez 

– mondta – elenyészően kevés 
segítséget kaptak, az illetékes 
hatóságok rendre még csak vá-
laszra sem méltatják a hivatalt 
a megkeresések nyomán. Pedig 
– mondta a polgármester – a 
törvényesség betartatása éppen 
összehangolt akciókkal lenne 
megoldható, de csak a helyi és 
megyei rendőrkapitányság áll 
úgy a dolgokhoz, ahogy az a 
polgármester szerint elvárható 
lenne. Azt is világossá tette Ba-
bák Mihály, hogy a rendterem-
tést folytatják, s minden módon 
ösztökélni igyekeznek a hatósá-
gokat a probléma megoldására. 
A tájékoztatón részt vevő rend-
őrkapitány, Oltyán Sándor úgy 
nyilatkozott, hogy ők a törvény 
szerint járnak el minden tudo-
másukra jutott esetben, ameny-
nyiben a cselekmény súlya el-
éri a közvádas szintet, akkor hi-
vatalból tesznek feljelentést, ha 
azonban a magánvádas szintetn 
marad a cselekmény súlya, ak-
kor a sértett joga mérlegelni, 
hogy tesz-e feljelentést.


